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§ 1.  Närvarande   

 

Ordföranden Erik Slottner (KD) öppnade sammanträdet. 

Ledamöter och ersättares närvaro noterades. 

§ 2.  Val av justerare  

 

Ordföranden Erik Slottner (KD) valdes att tillsammans med 

vice ordförande Mirja Räihä (S) justera protokollet. 

§ 3.  Anmälan av protokollsjustering ÄN 5/2020-06-23 

 

Äldrenämndens protokoll från 2020-06-23 anmäldes. 

 

Äldrenämndens beslut 

Ärendet läggs till handlingarna 

§ 4.  Anmälan av övriga frågor samt fastställande av 
dagordning 

  

Ersättare Inger Gretzer Qvick (V) anmälde övrig fråga gällande 

statistik från Region Stockholm.  

Ordföranden Erik Slottner (KD) beslutade att frågan besvaras 

under §6. 

 

Dagordningen fastställdes. 

§ 5.  Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter och 
ersättare 

 

Inga skrivelser anmäldes. 

 

§ 6.  Förvaltningschefens information/presentation 

 

Förvaltningschef Patric Rylander informerade om nuläget kring 

pandemin samt besvarade anmäld fråga gällande statistik från 

Region Stockholm. 

 

Biträdande avdelningschef Marita Åkersten presenterade 

Äldreomsorgslyftet 2020-2021. 

 

Strateg Hanna Markkula presenterade Boendeplan 2021 med 

utblick mot 2040.  
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§ 7.  Stadsövergripande boendeplan 2021 med utblick mot 2040 

Dnr 3.2-497/2019 

Äldrenämndens beslut 

1. Äldrenämnden godkänner förvaltningens förslag till 

stadsövergripande boendeplan för 2021 med utblick mot 

2040.  

2. Äldrenämnden överlämnar förslaget till kommunstyrelsen 

för beslut. 

3. Äldrenämnden överlämnar förslaget till 

stadsbyggnadsnämnden och exploateringsnämnden för 

kännedom. 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2020-08-11. 

 

Äldreförvaltningen har samordnat arbetet med den stads-

övergripande boendeplanen i samverkan med berörda aktörer. 

Fram till 2040 ökar behoven av vård- och omsorgsboende med 

cirka 2 600 platser. I boendeplanen har behovet av åtgärder 

analyserats för att möta denna efterfrågan. Det föreslås 

nyproduktion om cirka 970 nya kommunala platser. Fram till 

2029 finns sju kommunala projekt där planering pågår. När det 

gäller privat nyetablering behövs ytterligare cirka 1 880 platser. 

Då det i nuläget inte går att ta ställning till i vilken omfattning 

behoven av vård- och omsorgsboende kommer att påverkas av 

det rådande läget med pandemin så har inga förändringar i 

Boendeplan 2021 gjorts. Många särskilda boenden har ett stort 

behov av underhåll. Det nuvarande överskottet innebär 

utrymme för underhåll och översyn av beståndet. Sju 

kommunala vård- och omsorgsboenden är av olika skäl 

planerade att avvecklas. Det är viktigt med en fortsatt 

utveckling av seniorbostäder som ett led i att senarelägga 

behoven av äldreomsorg. Micasa planerar för 1 500 nya 

lägenheter. Det finns behov av fler privata seniorbostäder med 

hyresrätt. Det är angeläget att seniorbostäderna stödjer 

möjlighet till social gemenskap och aktiviteter. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 


